
Referat 16.11.11  
Startet 20.00, avsluttet 21.10 
Deltakere: Ingvild, Stine, Kari, Kristin, Cecilie 
Referent: Cecilie 
 

1. Orientering om hva avlsrådet jobber med:  
- Brev via NKK fra Hvit Gjeterhundklubb,Belgia ang oppdrettere i Norge og planer for 

avl i 2011/2012. Anne forhører seg om dette og sender svar til Belgia.  
- Henvendelse fra medlem om anbefaling av oppdretter for sin fremtidige hund. 

Anne sender mail med forslag.  
2. Forslag om å lage årbok som gis ut i anledning årsmøtet med innhold: 

utstillingsresultat/kritikk, lydighet, bruks/spor, agility, RIK-prøver 
3. Valg 2012: I følge §11 Årsmøte i klubbens vedtekter er det to styremedlemmer, 2 

varamedlemmer, revisor, vararevisor og valgkomite (3stk) på valg. 
4. HG-treff Stav 2012: Kari, Ingvild og Stine avtaler møte i løpet av desember for å jobbe 

videre med innhold på samlingen, samt utarbeide nytt forslag til logo.  
 

 


